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Protokół Nr XII /2011 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 16 sierpnia 2011 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

goście zaproszeni, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

Na sali brak radnej Anny Ślęzak. 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

W trakcie otwarcia sesji na salę wszedł  radny Witold Śliwkiewicz. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad proponowany przez przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie : 

 
1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego  

we wsi Dobra, 

b)  zmian budżetu i zmian  w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011. 

6. Informacja podmiotów dotycząca możliwości objęcia podstawową opieką 

medyczną  mieszkańców Gminy Stryków. 

7. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

8.  Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zapytał czy są propozycje do zmiany porządku obrad XII sesji . 

Burmistrz M-G Stryków pan Andrzej Jankowski zawnioskował o wprowadzenie do 

porządku obrad XII sesji projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta – Gminy Stryków oraz zgłosił wprowadzenie autopoprawki w projekcie 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 
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położonego we wsi Dobra. Autopoprawka dotyczy § 2 uchwały tzn. prawidłowego 

oznaczenia granic obszaru objętego planem od północy, wschodu, południa i zachodu oraz 

wprowadzenia prawidłowego oznaczenia numerami działek tego obszaru. 

Radny Witold Śliwkiewicz zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie czy w pkt 6 porządku obrad będzie tylko przedstawienie informacji przez 

podmioty czy będzie to debata nad opieką medyczną. Radny apelował do Przewodniczącego 

o nie ograniczanie czasu wypowiedzi radnych w tym punkcie. 

Przewodniczący odpowiedział, że będzie to prezentacja podmiotów, a po niej  radni będą 

mogli w tym punkcie zabierać głos. 

Głosowanie wniosku o wprowadzenie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta – Gminy Stryków: 13 głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos 

wstrzymujący się 

Przewodniczący poinformował , że w/w projekt uchwały został wprowadzony w pkt 5 c). 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego  

we wsi Dobra, 

b)  zmian budżetu i zmian  w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011. 

 c)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków 

6. Informacja podmiotów dotycząca możliwości objęcia podstawową opieką 

medyczną  mieszkańców Gminy Stryków. 

7. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

8.  Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XII  sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1. Radny Andrzej Pożarlik 

2. Radna Marzena Skwarko 

3. Radny Łukasz Orłowski 

 

 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

13 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. 5  Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego  

we wsi Dobra, 



3 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Pani Anna Orłamowska insp. ds. gospodarki przestrzennej w U M-G Stryków  

przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały następującej treści: 

,, § 2 Granice obszaru objętego planem oznaczono na rysunku planu, stanowiącym 

załącznik Nr 1 do uchwały i przebiegają: 

1) od północy – po północnej granicy działki drogowej drogi krajowej nr 71; 

2) od wschodu – po wschodniej granicy działki ewid. nr 42; 

3) od południa – po południowej granicy działek o nr ewid. nr 39 i 40; 

4) od zachodu – po zachodniej granicy działki ewid. nr 39ˮ. 

 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały.  

Uwag i pytań nie zgłoszono.  

Głosowanie nad przyjęciem autopoprawki :  

14 głosów za  

  0 głosów przeciwnych  

  0 głosów wstrzymujących się   

 

Radny Czesław Polit Przewodniczący Komisji Rolnictwa , Ochrony Środowiska i Planu 

Miejscowego Rady Miejskiej w Strykowie  w imieniu Komisji przedstawił wniosek do w/w 

uchwały, wypracowany na posiedzeniu w dniu 16 sierpnia 2011 r. przed rozpoczęciem XII 

sesji, dotyczący zwiększenia wysokości stawki procentowej służącej naliczaniu jednorazowej 

opłaty od wzrostu wartości nieruchomości związanego z uchwaleniem planu z 8%  na  15 %. 

 

Głosowanie wniosku: 11 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się   

 

Ze względu na fakt , że  podczas głosowania wniosku na sali obrad  było obecnych 14 

radnych, a  suma oddanych nad wnioskiem głosów stanowi liczbę  13 przewodniczący rady, 

zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. 

Głosowanie nad  wnioskiem o reasumpcję głosowania:  

14 głosów za  

  0 głosów przeciwnych  

  0 głosów wstrzymujących się   

 

II Głosowanie wniosku (15%): 12 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2 głosy wstrzymujące się   

Radna Anna Ślęzak nie brała udziału w głosowaniu. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru położonego we wsi Dobra wraz z autopoprawką B M-G 

Stryków w § 2 i wnioskiem Komisji Rolnictwa o zwiększeniu na 15 % wysokości  stawki 

procentowej służącej naliczaniu jednorazowej opłaty od wzrostu wartości nieruchomości 

związanego z uchwaleniem planu: 
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15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b)  zmian budżetu i zmian  w budżecie Miasta – Gminy Stryków na rok 2011 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Ze względu  na to, że projekt 

uchwały został wprowadzony na poszerzenie porządku obrad XII sesji Przewodniczący rady 

poprosił o  omówienie projektu uchwały. 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak omówiła projekt uchwały i poinformowała, 

że  w § 1 obejmuje on zmiany wynikające z podjętej dziś uchwały w sprawie zmian budżetu 

wraz z wydanym w sierpniu Zarządzeniem Burmistrza M-G Stryków natomiast w § 3 i § 4 

obejmuje objaśnienia do uchwał podjętych w miesiącu lipcu 2011 r.  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

Przewodniczący wznowił obrady po przerwie. 

 

Ad. 6 Informacja podmiotów dotycząca możliwości objęcia podstawową opieką 

medyczną  mieszkańców Gminy Stryków. 

 

Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że w związku z informacjami dot. obsługi naszych 

mieszkańców w podstawową opiekę zdrowotną, Wyższa Szkoła Informatyki w Łodzi 

zainicjowała dyskusję na temat przyszłości poz . Zaproszone na dzisiejszą sesję podmioty 

świadczą usługi na terenie Gm. Stryków. WSI przedstawiała swoją informacje na posiedzeniu 

Komisji Edukacji, dziś zaprezentują się pozostałe firmy. Burmistrz poinformował, że do 

końca bieżącego roku obowiązuje umowa najmu naszych lokali, ewentualny wybór nastąpiłby 

w drodze wyboru najlepszej oferty. Oczywiście podstawowa opieka zdrowotna nadal 

odbywać się będzie w obiektach, w których się odbywa do tej pory, czyli w  Strykowie, 

Bratoszewicach, Niesułkowie i  Dobrej.   

 

Prezentacja podmiotów medycznych. 

 

Pani Zofia Grzywacz reprezentowała NZOZ Medico Sp. z o o w Strykowie – 

poinformowała, że firma świadczy usługi dla mieszkańców miasta i gminy Stryków, gmin 

sąsiednich oraz miasta Łodzi. Zakres świadczeń obejmuje podstawową opiekę zdrowotną w 
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pełnym zakresie, zdrowotne programy profilaktyczne w ramach umowy z NFZ, usługi 

specjalistyczne,  usługi ambulatoryjne , programy nie tylko w ramach z NFZ, ale również 

programy profilaktyczne w otwartych konkursach.  

Medico współpracuje z wszystkimi ościennymi ośrodkami w M-G Stryków, z wszystkimi 

mamy zawarte umowy. Planowana jest rozbudowa ośrodka o gabinety specjalistyczne i 

rehabilitację. Każdą propozycję miasta jesteśmy w stanie przyjąć i realizować, ale musimy 

znać liczbę pacjentów -  powiedziała pani Zofia Grzywacz.  
 

Centrum Medyczne WSI w Głownie reprezentował dr Amer Houli – potwierdził 

zainteresowanie działalnością na terenie Gm. Stryków w tych samych lokalach, z tymi 

samymi pracownikami, a  szpital w Głownie jest najbliżej Strykowa. Problem tkwi w limitach 

punktów, szpital ma dużo nadwykonań, ponieważ nie odmawia przyjęcia pacjenta. Jeżeli taka 

sytuacja nadal będzie trwała, to przy nadwykonaniach będę przyjmował najpierw swoich 

pacjentów – mówił dr Houli. Zwiększy się ilość specjalistów, wszystko będzie dla dobra 

mieszkańców, nie będzie żadnych ograniczeń. 

 

Pan Jacek Kupis prezes głowieńskiej komunalnej spółki Remedium w Głownie mówił, że 

spółka przejęła umowy, które kontynuował do 31 sierpnia 2010 roku  SP ZOZ Głownie. 

Obecnie właściciel spółki, czyli głowieński samorząd przygotowuje odwołanie od decyzji 

ministerstwa odnośnie przyznanej kwoty dotacji. Po rozmowie z właścicielem spółki,  Pan 

Kupis powiedział, że w zależności od warunków dotacji co do miejsca i zakresu udzielanych 

świadczeń zdrowotnych zostanie podjęta decyzja przez właściciela o złożeniu oferty dot. 

świadczenia usług na terenie Gm. Stryków.  

 

Pan Mariusz Kokociński prezes N ZOZ Swoboda w Głownie poinformował, że spółka 

prowadzi działalność jeden rok, na terenie Głowna i Andrespola. Pan Kokociński przedstawił 

zakres usług jaki świadczy reprezentowana przez niego spółka. Jesteśmy zainteresowani 

obsługą mieszkańców Strykowa, aby to znormalizować, bo wiem, że można. Jesteśmy w 

stanie wyremontować przychodnię w Strykowie we własnym zakresie – mówił pan 

Kokociński.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz zadał następujące pytania: 

 do dyrektora szpitala –jakim bilansem finansowym się pan zamknął w ubiegłym roku 

? 

 czy wiejskie ośrodki zdrowia będą funkcjonowały nawet przy nierentowności, czy 

będziecie utrzymywać te ośrodki w Dobrej, Bratoszewicach i Niesułkowie ? 

 

Dr Amer Houli odpowiedział, że tzw. bilans teoretyczny był na plusie, jeśli NFZ zapłaci za 

nadwykonania, bilans faktyczny jest ujemny. Wykonaliśmy analizy, że po przejęciu ośrodków 

szpital ma szanse istnieć bez żadnych problemów, trzeba dodać, że służba zdrowia nie jest 

dochodowa, 90% idzie na pensje pracowników, 10% to pozostałe należności. Jeśli chodzi o 

drugie pytanie – jeśli dojdziemy do porozumienia, ja obsługuję wszystkie te punkty, nic nie 

zmniejszam tylko zwiększam, dostęp do szpitala oraz czas oczekiwania na specjalistę  jest 

bardzo krótki  w tym momencie, nie będę robił ograniczeń, limitów punktów, wszyscy 

pacjenci będą przyjmowani, będzie ułatwiony bezpośredni dostęp do specjalistów i szpitala.  

 

Pan Jacek Kupis – jeżeli warunkiem otrzymania dotacji dla Głowna będzie utrzymanie 

miejsc z zakresu świadczeń w niezmienionym kształcie po przejętym SP ZOZ-ie, to wówczas 

właściciel podejmie daleko idącą decyzję, czy będzie skłonny dopłacać do nierentownej 
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działalności medycznej, czy też gdy dotacja nie spełni jego oczekiwać, to wówczas nie będzie 

prowadził działalności w miejscach nierentownych. 

 

Pani Zofia Grzywacz – o przejęciu wiejskich ośrodków zdrowia nie rozmawiałam w tej 

sprawie z właścicielem.  

 

Pan Mariusz Kokociński mówił, że z prezesem Kupisem zgadza się po części, że mniejsze 

ośrodki nie bilansują się, nie są w stanie się finansować, aby ośrodek utrzymać powinno być 

zapisanych 1500 pacjentów. Ośrodki na terenie gminy Stryków są w okropnym stanie, nowa 

jednostka przyjmując takie przychodnie, nie dostanie zgody na działalność medyczną w tych 

budynkach. 

 

Radny Czesław Polit powiedział, że nam chodzi, aby wszystkie ośrodki były utrzymane, a tu 

firmy mówią o przeważnie o Strykowie. Jest to działalność niedochodowa. Podobno 

najważniejszy jest pacjent, ale żeby nie było tak, że pacjent jest dochodowy, kiedy przychodzi 

do lekarza tylko receptę wypisać, bez żadnego skierowania, ale kiedy potrzebuje 

specjalistycznej opieki, jednej, drugiej, kosztownej, ja bym chciał deklaracji, żeby ocenić tą 

sytuacje służby zdrowia na naszym terenie. My potrzebujemy zadeklarowanej decyzji, że 

będą utrzymane nasze ośrodki, bo mieszkańcy chcą mieć opiekę na miejscu, jak najbliżej. My 

chcemy wiedzieć, czego się spodziewać od państwa. 

 

Dr Amer Houli mówił, że przejmie wszystko jak jest, te ośrodki, które działają, będą działać, 

jeżeli będą braki to zostaną uzupełnione, nieopłacalność to mój problem. Jesteśmy 

zainteresowani wszystkimi ośrodkami, nie boimy się pod względem finansowym, zrobimy co 

trzeba, standard podniesiemy o 100%, specjaliści będą dostępni, nawet profesorowie. To jest 

trudny biznes, ale najważniejszy jest pacjent.  

 

Pan Mariusz Kokociński: nie mogę tego słuchać panie dyrektorze, chce przekazać państwu 

pewną wiedze, to co ja słyszę, wiem, że deklaracje nic nie kosztują, nam zależy na tym, aby 

dla pacjentów udostępnić specjalistów. Nie dajmy się zwariować, nie wierze, że ktoś z pana 

firmy będzie przewoził specjalistów z jednego punktu do drugiego. Jeżeli mówimy o 

poprawieniu warunków to w jednym scentralizowanym punkcie i trzeba zapewnić lekarzy, a 

nie profesorów, bo oni nie leczą. Pan nie ma przychodni poz. , nie jest pan w stanie 

wystartować w konkursie, nie jest pan wstanie zapewnić żadnej specjalistki.   

 

Dyrektor Houli odpowiedział, że profesorzy są bardzo ważni, niezbędne są kontakty z nimi. 

Ja mam tych specjalistów, otwieram poz. w Głownie, specjalistkę też, nie muszę pisać w 

gazecie co robię, nie rzucam słów na wiatr. 

 

Radny Bogdan Walczak: rozmowa idzie nie w tym kierunku, jeszcze nie dawno, jak rok 

temu, pół roku temu zapewnialiście, że wszystko jest w porządku, że lepiej być nie może. 

Mnie osobiście ten temat dotyczy, mieszkam tu w Strykowie i chodzi o naszych 

mieszkańców. Chcecie wywołać temat, który ciągniecie od ubiegłego roku, chodzi o 

Remedium. Remedium- otrzymaliście wszystko prawie za darmo, bo za ten czynsz, który 

płacicie to jest kropla w morzu. Nie można sugerować tutaj, że  pensje, że czynsz. Wszyscy 

płacą pensje, tak Medico, tak Swoboda w Głownie, wszyscy ponoszą te koszty. Czyli  coś jest 

w tym Głownie innego, jest bardzo źle, nikt nie potrafi tego rozwiązać. Przyszedł jeden 

dyrektor, drugi dyrektor, trzeci dyrektor, ale tylko po to, aby ZUS mu opłacać. Pan tu stawia 

warunek, że pan obejmie ośrodki i wtedy będą pacjenci kierowani do Głowna, a my mamy 

szpital w Brzezinach, w Zgierzu, w Łodzi. Ja nie wiem, czy będę podejmował, nie piszę się na 
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taką dyskusję, jak w tamtym roku, kiedy chodziło o udzielenie Remedium tego sprzętu, który 

po roku czasu się zniszczył. Tak nie można. Szafujecie zdrowiem ludzkim.  

 

Pan Jacek Kupis przypomnijcie sobie końcówkę lat 90, całą dekadę roku 2000, kiedy 

pracowaliśmy jako SPZOZ, pracowaliśmy wspólnie z Gm. Stryków, Głowno, szpitalem. 

Następnie była propozycja przejęcia i objęcia części udziałów w nowo utworzonej spółce, 

zrezygnowaliście z tej możliwości, cały dług przeszedł na właściciela na miasto Głowno. Od 

roku te obiekty są dopuszczone przez Sanepid, bo to jest kontynuacja prowadzonej 

działalności. Skoro Remedium prowadziło nierentowną działalność to należałoby 

porozmawiać, jak podejść do sprawy rozliczeń tych miejsc, które są nierentowne. Jeśli chodzi 

o zarzut, że pracujemy i niszczymy sprzęt – prawdziwa wartość tego sprzętu to kilkadziesiąt 

tysięcy złotych, za ten sprzęt płacimy czynsz dzierżawny, za użytkowanie obiektów także, za 

ciepło – to nie jest darmo.  

 

Burmistrz Andrzej Jankowski powiedział, że nie rozumie wypowiedzi radnego Walczaka, 

te spotkania mają na celu zabezpieczanie potrzeb naszych mieszkańców, ponieważ władze 

Głowna mogą powiedzieć, że nie są wstanie prowadzić dalej działalności. Warto rozmawiać, 

warto zapoznać wszystkich. Jeśli chodzi o sprzęt rehabilitacyjny – czy nie potrzebnie służył 

naszym mieszkańcom przez wiele lat, wykupiliśmy go za 3 tys. zł. Każdy sprzęt się zużywa, 

skoro pracuje.  

 

Dyrektor Houli : co się panu nie podoba w Głownie, czynsz mamy bardzo wysoki, bo 

wynosi 100 tys. zł miesięcznie, urządzenia były stare, uzupełnione nowe na wszystkich 

oddziałach. Co takiego źle pan słyszał, to z przyjemności ja usłyszę. Ja naprawdę staram się 

robić wszystko tak jak ludzie potrzebują.  

 

Pan Kokociński przedstawił historię problemu z pacjentem, który miał miejsce w szpitalu w 

Głownie.   

 

Radny Bogdan Walczak mnie osobiście służba zdrowia w Głownie nie interesuje. Na tej sali 

było wiele uwag do szpitala, miało być lepiej,  a o tym co pan dzisiaj mówi, powinien pan 

powiedzieć przy podpisywaniu kontraktu. Dlaczego pan wtedy  nie mówił, że sprzęt jest zły. 

Pan dzisiaj dopiero  mówi.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Józef Migdałek mówił, że nad sprawą służby zdrowia 

dyskutujemy od dłuższego czasu. Zadaniem burmistrza jest zapewnienie opieki zdrowotnej 

dla mieszkańców całej gminy, to zadanie ma przejąć określona służba zdrowia. Chcę, aby 

przez to dzisiejsze spotkanie można były wyciągnąć wnioski, kto ma nas leczyć, w przyszłym 

roku, w przyszłych latach. Zdaniem pana burmistrza jest zagrożenie braku opieki naszych 

mieszkańców. Nie zawsze wszystko nas zadowala. Chcielibyśmy po tej dyskusji, po tym 

spotkaniu i w dalszej naszej pracy wyciągnąć wnioski  komu powierzymy w wyniku konkursu 

te zadania, czyli objęcie opieką zdrowotną naszych mieszkańców. Pytania były na komisji 

edukacji o pracowników, sprzęt, specjalistów, dyżury. Nikt z nas nie zastąpi lekarza na jego 

stanowisku pracy, to jest kwestia doboru człowieka o określonych kwalifikacjach do 

wykonywania swojej pracy. Wysłuchajmy cierpliwie wszystkich, którzy chcą nam 

zaproponować to, co będą mogli robić dla naszego społeczeństwa. Tutaj chodzi o wybór jak 

najlepszego oferenta, aby była jak najlepsza opieka naszych mieszkańców, żeby specjalistyka 

była na miejscu, żeby szpital funkcjonował, żeby dyżury funkcjonowały. 
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Radny Karol Lenart mówił : większość z panów twierdzi, że ośrodki są nierentowne, ale 

zapisanych jest w nich ileś pacjentów. Uważam, że jako radni z terenów tych ośrodków, 

powinniśmy się zastanowić nad tym co dzisiaj usłyszeliśmy. Każdy chce prowadzić 

działalność tylko w Strykowie, są deklaracje tylko jednej firmy dot. ośrodków wiejskich. 

Przeraża mnie to, że nierentowne ośrodki nie będą utrzymywane. My oczekujemy konkretnej 

deklaracji, pada jedna deklaracja, wszyscy są zainteresowani przychodnią w Strykowie. 

Trzeba się spieszyć. Tylko jedna firma ma pomysł na zagospodarowanie naszych ośrodków 

zdrowia. Rozumiem Medico, ale nie rozumiem Remedium, które w przypadku nie pomyślnej 

decyzji ministerstwa, nie będzie prowadziło  nierentowanych ośrodków zdrowia.  

 

Pan Jacek Kupis odnośnie zarzutu dot. że dyrektorzy szpitala, czy ZOZ-ów nic nie robili 

tylko brali pensje poinformował, że zmniejszono dług o 5,6 mln złotych wyniku procesu 

restrukturyzacyjnego, w wyniku wejścia w koncepcje wydzierżawienia szpitala miasto 

przestało dokładać do szpitala, jeżeli Głowno otrzyma dotacje rządową w wysokości 11 mln 

zł, to redukcja długu w latach 2007-2011 wyniesie 17 mln. zł, to nie jest łatwo uzyskać taki 

wynik. 

 

Pan Kokociński mówił, że nie chodzi o to, że jego firma nie chce przejąć ośrodków, bo jeżeli 

nowa firma przejmie budynki, które nie spełniają żadnych norm, nikt nie wyrazi zgody na 

prowadzenie działalności gospodarczej – usługi medyczne. To jest problem. Jeżeli Gmina 

doprowadzi budynki do stanu używalności to ja nie widzę problemu.  

 

Radny Witold Śliwkiewicz tu nie są winni dyrektorzy tylko system, reformy w służbie 

zdrowia. My jesteśmy radnymi, będziemy bronić naszych ośrodków zdrowia. Jeszcze 

dyrektor Łabędzki mówił, że Głowno nigdy nie wyjdzie z długów, nie wiem jak była 

przyczyna. Chodzi o to, abyśmy mieli zapewnioną dobrą opiekę zdrowotną. Wiem, że są 

ciężkie czasy, firmy chcą osiągać jak największy zysk. Gmina powinna utworzyć swoją 

spółkę medyczną – Gminny ZOZ.  Zdrowie jest najważniejsze, musimy wszystko zrobić, aby 

te ośrodki utrzymać. Kto przespał te ośrodki, kto nie dbał, kto nie modernizował? Panie 

burmistrzu ośrodki na wsiach muszą zostać, proszę robić wszystko w tym kierunku.  

 

Radny Bogdan Walczak odniósł się do słów burmistrza – piąty rok mija, jak został przejęty 

ośrodek w Strykowie, był czas na to, aby powołać służbę zdrowia, nie wiem dlaczego nie 

zrobiono tego, to jest problem, poważna sprawa, wystraszono się tego. Ośrodek w Koźlu – 

jakby nie było ważniejszych spraw od zdrowia, ważniejsze są sale, ważniejsze są inne 

wydatki, ale służba zdrowia odchodzi na bok, budynek niszczeje. Tak gmina dba o zdrowie 

mieszkańców. W związku z tym , że jeżeli jest zagrożenie, że Remedium przestanie istnieć, 

cieszę się z tego, bo inne firmy działają, może wreszcie dla mieszkańców coś się zmieni. Jest 

dokumentacja na modernizację przychodni, słuchano tylko Remedium, co to ma nie być  tym 

ośrodku, mówiłem to wprost, że takie postępowanie mi się nie podoba.   

Radny pytał kiedy będzie modernizacja, mamy przykład po innych dokumentach, uchwałach, 

są co miesiąc zmieniane uchwały, nie ma koncepcji, myślenia w przyszłość.   

 

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli się głosuje nad przyjęciem budżetu na dany rok, a w 

połowie roku radny pyta co z koncepcją, trwa przetarg nad wyborem wykonawcy dot. 

modernizacji budynku przychodni. Trzeba czytać panie Walczak, trwa przetarg,  po to były 

konsultacje z ludźmi, którzy prowadzą działalność medyczną, ponieważ między innymi 

dlatego projekt został zatwierdzony przez odpowiednie organy, wszystkie kryteria są 

spełnione, część budynku przychodni będzie przeznaczone na potrzeby Urzędu. Przykro, że 

nie wie pan co jest zapisane w budżecie gminy na rok bieżący. Zależy nam, aby dostępność 
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usług dla naszych mieszkańców była jak najlepsza. Proszę zobaczyć, co pan zrobił w tej 

kwestii w odpowiednim czasie.  

My będziemy dyktować warunki, jaką działalność prowadzić. Ten kto przedstawi najlepszą 

ofertę to wygra. Dziś jest tak, że każda z tych firm może wybudować swój obiekt, obok 

naszego budynku, a pacjenci zadeklarują się, gdzie chcą się leczyć.  

 

Radny Łukasz Orłowski usługi medyczne to biznes jak każdy inny, to my powinniśmy 

wiedzieć czego oczekujemy, tworząc ofertę dla klienta musimy w niej zawrzeć to co chcemy, 

aby było to później realizowane. Jeżeli WSI będzie wstanie obiecać, że będzie utrzymywała 

wiejskie ośrodki to dobrze. Trzeba wiedzieć, co chcemy uzyskać dla naszych mieszkańców, 

jeżeli za coś płacimy to musimy wymagać. Firmy muszą nam odpowiedzieć ile są wstanie 

zrezygnować z zarobku na rzecz naszych mieszkańców.  

 

Radny Czesław Polit przypomniał, że dość dużo się działo w służbie zdrowia, przejęliśmy 

budynki, to nasza wspólna zasługa, my będziemy decydować co w nich będzie. Rok temu 

daliśmy szansę Remedium, bo trzeba było zapewnić opiekę medyczną naszym mieszkańcom. 

   

Dyrektor Houli powiedział, że jest w stanie zapłacić za specjalistów. 

 

Radny Andrzej Pożarlik chodzi o to, że zbliża się koniec roku, a nam zależy na jak 

najlepszej opiece, my mamy się przygotować, spółki mają się przygotować. Radny postawił 

wniosek formalny o zakończenie dyskusji w temacie możliwości objęcia podstawową opieką 

medyczną mieszkańców Gminy Stryków. 

Głosowanie: 11 głosów za, 1 głos przeciw, 3 głosy wstrzymujące się.  

 

 

Ad. 7 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przed przyjęciem protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XII sesji Rady 

Miejskiej w Strykowie Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski zgłosił wniosek 

do Komisji U i W , aby na następną sesję Rady Miejskiej w Strykowie zaprosić Burmistrza 

Miasta Głowno celem przedstawienia informacji o aktualnej sytuacji służby zdrowia, co 

zamierza również na następny rok. 

Dyskusja nad wnioskiem: 

Radny Bogdan Walczak zapytał: ale w jakim celu? 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski odpowiedział: bo miasto Głowno  jest 

właścicielem Remedium. 

Radny Bogdan Walczak: to zaprosić również starostę albo burmistrza Brzezin. 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski: a starosta w jakim celu? Jak pamiętacie 

zgodziliśmy się wydzierżawić nasze obiekty do końca roku. W związku z tym, że mamy 

informację, którą przedstawił Pan Kupis stawiam wniosek żeby zaprosić na tą sesję 

właściciela, którym jest Gmina Miasta Głowno, aby Burmistrz przedstawił  jak widzi sytuację 

służby zdrowia. 

Radny Bogdan Walczak: przecież rok temu już podjęliście decyzję …. 

Radna Anna Ślęzak mówiła: ja uważam, że Pan Kupis nie ma kompetencji żeby powiedzieć 

co ma zrobić ze służbą zdrowia. Wysłuchaliśmy czterech oferentów  i nie był on w stanie nam 

tego powiedzieć tak samo jak Pani z Medico nam  tego nie powiedziała. 

Żeby mieć pełny obraz wszystkich  firm działających na naszym terenie co zamierzają zrobić, 

jak świadczyć usługi, uważam, że jest konkurencja i firmy te mogą się prześcigać w ofertach, 
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więc dajmy szansę aby nam Burmistrz Głowna przedstawił czy myśli  zlikwidować 

Remedium, czy będzie dalej prowadził bo na razie nie wiemy co zamierza. 

Radny Czesław Polit mówił: jeszcze prawie przez pół roku spółka Remedium będzie 

prowadziła działalność i opiekę nad naszą gminą. Rozumiem tą intencję Burmistrza w tym 

kierunku, żeby nie było tak, że w miesiącu październiku Rada Miasta Głowna podejmie 

decyzję, że zawiesza działalność Remedium. Co wtedy? Zaprosić tego, kto jest właścicielem 

niech się określi. I ja uważam, że to o to chodzi. 

 

Radny Witold Śliwkiewicz pytał: panie przewodniczący, kiedy przewiduje pan jeszcze jedną 

sesję w miesiącu sierpniu? Bo na sesję trzeba zaprosić pana Burmistrza Głowna. 

 

Radny Karol Lenart mówił: mnie interesuje ta część wypowiedzi, bo oni  co do deklaracji 

świadczenia usług w ośrodku zdrowia na ul. Kościuszki to i Remedium jest praktycznie 

zainteresowane. Mnie interesuje zdanie Burmistrza Janeczka co stanie się jeśli w trzech 

pozostałych ośrodkach zdrowia? Remedium nie zechce świadczyć usług medycznych? Nie 

mam nic aby zaprosić również Burmistrza Plutę z Brzezin. 

 

Radny Łukasz Orłowski pytał: czy my musimy zamykać się do końca tylko w ofercie firm 

działających na terenie naszej gminy? To my chcemy znaleźć kontrahenta i ten kontrahent 

może być nawet z Gdańska. Może być to oferent z całej Polski jeżeli będzie spełniał warunki 

jakie my zapiszemy, to jest nasza oferta i na te usługi chcemy firmę która nas obsłuży. Jeżeli 

znajdzie się taka firma spełniająca nasze wymogi to zamknąłbym się na współpracę z 

Remedium bo na ten temat są bardzo skrajne opinie: jedni mówią że jest dobrze drudzy 

mówią, że to upadnie samo śmiercią naturalną. Trzeba odpowiedzieć sobie na pytanie czego 

my oczekujemy i jeżeli Remedium nie będzie nam w stanie tego zapewnić i żadna z firm nie 

będzie nam mogła tego zapewnić to pytanie: co gmina ma zrobić żebyśmy mogli mieć pełny 

zakres taki jak ma być? 

 

Radny Czesław Polit mówił: nie zdajemy sobie sprawy z pewnych rzeczy. Przecież nowy 

podmiot, który będzie chciał rozpocząć działalność na terenie gminy będzie miał trudności w 

otwarciu działalności w tych budynkach naszych. Nie wiem czy nie będzie to wymagało 

dużego zachodu aby ktoś inny wszedł w miarę płynnie w taką działalność. Bo rozumiem to z 

wypowiedzi innych, że chcieliby aby ktoś inny zupełnie wszedł w świadczenie usług 

medycznych a ze spółką rozwiązać  umowę. Ja bym tego nie chciał bo mogą być opłakane 

skutki takich rozwiązań. 

 

Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski mówił: my opracujemy warunki, 

natomiast nie sposób zaprosić wszystkie firmy nawet z województwa naszego, żeby 

przedstawiały informację na temat możliwości świadczenia usług. Mamy wolny rynek, wolny 

wybór. Ten, który spełni nasze oczekiwania ofertowe będzie prowadził działalność. Ponieważ 

do tej pory nie wysłuchaliśmy właściciela Remedium, który w większości  świadczy usługi 

dla naszych mieszkańców  dlatego ten mój wniosek. 

Podam przykład, którego miałem nie przedstawiać z naszego terenu: otrzymałem skierowanie 

z  zakładu działającego na naszym terenie,  skierowanie na badania do Łodzi, gdzie udałem 

się z dzieckiem, a pani w przychodni mówi mi, że nie ma żadnego porozumienia  na tego typu 

badanie. 

 

Radny Andrzej Pożarlik mówił :my możemy mieć  bardzo duże wymagania, ale żadna z 

tych spółek nie ma wpływu na pieniądze, bo kontrakt to trzeba wynegocjować taki, żeby 

zapewnić tą opiekę zdrowotną. Może być tak, że podstawową opiekę zdrowotną będzie 
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sprawować Remedium, a specjalistyczną WSI. I teraz poprzez  takie ,,gdybanie ˮ nic nie 

wymyślimy. To wszystko jednak zależy od właściciela, bo jeżeli nie podniesie kapitału 

zakładowego to spółka padnie. 

 

Radny Józef Migdałek mówił: czas nas goni bo do końca roku pozostało niewiele. Do końca 

roku muszą być zawarte kontrakty z NFZ. Po to spotkanie, które proponuje Pan Burmistrz. 

Stawiam wniosek formalny i proszę o zamkniecie dyskusji w tym temacie. 

Głosowanie wniosku: 10 głosów za,  

1  głos przeciwny  

2  głosy wstrzymujące się 

 

Podczas głosowania nieobecni radni: Małgorzata Kiełbik, Sławomir Źródło. 

 

 Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XII sesji RM radna 

Marzena Skwarko odczytała wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 16 sierpnia  2011 roku:  

 

1. Wyłatać dziury na drodze gminnej w Warszewicach- Cesarce (wnioskodawca 

radny Karol Lenart). 

Głosowanie wniosku: 13  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

 

2. Uzupełnić pobocza na drodze gminnej w Anielinie (wnioskodawca radny Karol 

Lenart). 

Radny wycofał wniosek po odczytaniu. 

 

3. Wystąpić do firmy BUDIMEX o uzupełnienie dziury w drodze wojewódzkiej Nr 

708 naprzeciw ERBEDIMU (wnioskodawca radny Karol Lenart). 

Głosowanie wniosku: 13  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

4. Wyciąć krzaki na działce gminnej przy mostku na ul. Strykowskiej w Swędowie 

 ( wnioskodawca radna Marzena Skwarko. 

Głosowanie wniosku: 13  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

5. Przeprowadzić na całym obszarze gminy Stryków referendum w sprawie 

utworzenia Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Strykowie podczas 

wyborów na posłów i senatorów RP w dn.9.10.2011 r.  

Pytanie: czy jesteś za utworzeniem Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Gminie Stryków? ( wnioskodawca radny Witold Śliwkiewicz). 

Głosowanie wniosku: 4  głosy za 

7  głosów przeciw 

2  głosy wstrzymujące się, 

 

6. Zaprosić na następną sesję Rady Miejskiej w Strykowie Burmistrza Miasta 

Głowno w celu przedstawienia sytuacji finansowej N ZOZ  REMEDIUM 
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( wnioskodawca Burmistrz M-G Stryków). 

Głosowanie wniosku: 13  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XII  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie :  13  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

 

Ad. 8 Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XII  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 13.15 dokonał 

zamknięcia sesji. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 

 

 


